

## Referat fra Fællesarealgruppens møde den 22. maj 2016

<b>Dato, tid og sted:</b>	Søndag den 22. maj 2016 kl. 14-16 hos Annette, nr. 23, 1. th. <i>Næste møde er: Søndag den 18. september hos Annette, nr. 23, 1. th.</i>		
<b>Deltagere:</b>	Fremmødte: Morten, Jacob, Caroline, Laura, Louise, Thilde, Ida, Sarah, Bente (fra planlægningsgruppen), Pia, Annette, Trine <i>Afbud fra: Marie</i> <i>Udeblivelse: alle øvrige medlemmer</i>		
<b>Mål for mødet:</b>	Afrunding før sommeren		
<b>Ordstyrer:</b>	Trine	<b>Referent:</b>	
<b>Punkt</b>	<b>Referat</b>		<b>Besluttet</b>
1. Valg af ordstyrer	1. Trine		
2. Valg af referent	2. Louise		
3. Spørgsmål og dialog med Planlægningsgruppen v. Bente & Sadia	3. Bente styrer dialogen. Dette tager vi ikke referat af.		
4. Status vedr. igangværende projekter	4. a) Trine har kontakt til Anders Brygger fra Domeas servicecenter. Vi afventer tilbagemelding fra Anders vedr. byggetilladelse m.m. Trine tjekker op på status.		
4.a) Kontakt til Domeas servicecenter / byggetilladelse v. Trine	4.b) Pia har været i kontakt med Anders fra servicecentret. Vi afventer tilbagemelding. Ifølge Hitsa er de 5 ugers leveringstid, og cykelstativerne er endnu ikke bestilt. Pia har sendt billeder		

<p>4.b) Endeligt tilbud om cykelstativer inkl. reetablering af flisebelægning v. Pia</p> <p>4.c) Sandkasse-design v. Marie</p> <p>5. Evaluering og opfølgning efter arbejdsdagen</p> <p>5.a) Ensomme cykler v. Ida</p> <p>5.b) Udskydelse af vedligeholdelse af borde/bænke v. Caroline</p> <p>6. Status før sommeren - nåede vi det, som vi ville?</p> <p>7. Evt.</p>	<p>af området til Hitsa. Indenfor det godkendte beløb på afdelingsmødet har vi råd til at betale Hitsa for genetablering af underlaget.</p> <p>4.c) Sarah præsenterer en skitse, som Marie har lavet. Der er stor tilslutning til Maries sandkasse. Vi taler om, at det vil være en god idé at understøtte brættet på midten, så børnene ikke kan komme i klemme. Der skal net over. Caroline, Laura og Sarah står for forarbejdet og koordinering. Morten og tømreren Martin Lindholm (123, 1.tv.) og Mika (formoder vi) er desuden en del af sandkassegruppen, der bliver involveret i byggefasen.</p> <p>5. Vi havde vist glemt at aftale, hvem der skulle købe ind til arbejdsdagen. Det vil være rart at have nogle opgaver på arbejdsdagen, så gruppens arbejde bliver mere synligt. Det blev besluttet, at Facebook ikke skal være et beslutningsorgan, da beslutninger træffes på vores møder. Det vil være godt at have en tovholder på arbejdsdagen.</p> <p>5.a) Helena fra Renholdsgruppen og Ida fra Fællesarealgruppen havde planlagt samme opgave til arbejdsdagen. Arbejdet blev derfor løst fint i fællesskab. Når opgaven skal udføres næste gang, vil det være en god idé inden arbejdsdagen at bede folk om at markere de cykler, som ikke skal fjernes. Desuden kan det være en idé at kontakte politiet før, så cyklerne ikke skal stå så længe. Ida vil godt stå for den opgave igen en anden gang.</p> <p>5.b) Caroline foreslår, at vi kigger på vedligeholdelse af borde/bænke i september, så det kan udføres på næste arbejdsdag.</p> <p>6. Ja. Vi har gjort, hvad vi kunne få at sikre fremdrift i de igangværende projekter. Nu må vi afvente div. tilladelser.</p>	<p>4.c) Vi beslutter at arbejde videre med Maries sandkasseskitse. Caroline, Laura og Sarah står for forarbejdet og koordinering.</p> <p>5) Facebook skal ikke fungere som et beslutningsorgan</p>
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

	<p>7. Evt. Nogle børn er blevet låst inde på Barndommens Lands legeplads. Laura og Caroline tager det op i forældrebestyrelsen i Barndommens Land, som de medlemmer af.</p> <p>Sarah har fundet et billede af en benzinstander, som der er stor opbakning til at bygge noget lignende. Nogle foreslår, at den kan bruges til opbevaring, hvis benzinstanderen kan åbnes.</p> <p>Trine er blevet spurgt, om ikke vi kunne få en trampolin. Den tidligere styregruppe har fået et tilbud på en trampolin, og det var ekstremt dyrt. Vi taler om andre muligheder for udvikling af fællesarealerne, særligt det nedre stræde.</p> <p>Ida og Caroline tager til et møde med renhold vedr. oprydning/fejning omkring den kommende sandkasse.</p> <p>Helena har kontaktet styregruppen vedr. om vi har forslag til, hvor herreløse børnekøretøjer kan placeres. Vi har ikke noget forslag til et bestemt sted, men vi vil gerne henstille til, at man rydder op efter sine børn. Det samme gælder omkring den kommende sandkasse.</p> <p>Annette foreslår, at vi etablerer en gruppe, der undersøger mulighederne for de lidt større børn. Vi kan også søge fonde. Vi bliver enige om at gå i tænkeboks henover sommeren.</p>	
--	-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--

### **Kommende møder**

- Søndag den 18. september 2016 kl. 14-16

## **Referater fra tidligere møder**

Se referater m.m. på: <http://www.emblas.dk/faellesareal-gruppen>.